
1. In de media wordt uitsluitend gesproken over waterschade in 
Stadsveld en Pathmos is de gemeente ervan op de hoogte 
wat zich heeft afgespeeld in de Theresastraat?

2. Wat kan er worden gedaan om het risico in de toekomst te 
beperken?

3. Los van de schade voor de gezondheid (schimmel in 
woningen en rioolwater op straat) vragen bewoners zich af 
waar zij terecht kunnen als verzekeraars niet meer uitkeren 
omdat de riolen in Enschede niet voldoen?

Vragen bewoners 12 woningen Theresastraat



4. Is er gekeken naar de watergang? Water kwam vanuit 
de Wethouder Elhorststraat, via de Mariastraat in de 
Theresastraat, dit is nooit eerder gebeurt.

5. Is er een noodfonds/financiële compensatie voor 
bewoners van de 12 woningen in de Theresastraat? 

Vragen bewoners 12 woningen Theresastraat


